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内容概要

　　《绿色通道》（少儿版）是专为小学、初中的英语学习者设计的一套教材，共分四册，也相当
于GESE（伦敦三一学院英语口语等级考试）考试大纲1—4级的各级要求。
本教材通过大量富于启发性、挑战性、应用性、娱乐性的练习活动，开发、提高少儿学习者运用英语
开展交际的能力。
★
语言实用、体例新颖、趣味性强，内容接近中小学生的日常生活，易学、易记；★ 教材图文并茂，以
图助学，以图带学，调动开发少儿思维能力；★
突出少儿语言学习的特点，重视语音训练；★ 主次分明安排教学内容，提供扩展词汇，促进因材施教
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书籍目录

Unit1 I enjoyed my holiday.
Unit 2 I felt very happy.
Unit 3 I love reading.
Unit 4 What sports don't you like?
Unit 5 Revision
Unit 6 I enjoy my school life.
Unit 7 What's your favourite food?
Unit 8 What did you do last weekend?
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Unit 10 Revision
录音文本
教学指南
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章节摘录

版权页：插图：Bob:  My best buy was a traditional clay pot. It was in an open-air market.You see all kinds of
interesting things there. Usually they are cheaper there than in any other place in the city. Jane, what did you buy
then？
Jane: I bought a leather bag and a few other things yesterday. It's a shop on the busiest street here. Things there are
more expensive than in some other shops. But they are so beautiful. ！
 love them. How about you, John？
 What did you get？
John: I got a colourful wool carpet and a leather belt. I also got some beautiful gloves, i bought them all at fairly
reasonable prices. Hey, let's see what David gut.David: I got a pair of shoes at a very good price. I bought them in a
shoe shop. They are cheaper than at the department store nearmy home.When I visit other cities I love to go to the
local markets. I don't likesupermarkets or big shopping malls or department stores. You can spendthe whole day
there and not talk to anyone. I want to go to open-air markets.It is interesting to talk to people and buy things
there.
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编辑推荐

《绿色通道(少儿版)4》：图文并茂，以图助学，以图带学调动开发少儿思维能力突出少儿语言学习的
特点重视语音训练注重应用，培养交际能力主次分明安排教学内容提供扩展词汇，促进因材施教。
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